

# National Sun Yat-sen University Department of Mechanical and Electro-Mechanical Engineering

## 國立中山大學機械與機電工程學系

### Ph.D. Student Research Publication Review (2)

### 博士研究生發表研究成果審查 (2)

Student name:

Student ID:

研究生姓名：\_\_\_\_\_ 學號：\_\_\_\_\_

Published works (author names, title, journal name, issue no., page no., and publication year):

Please describe the publication content.

發表著作：(作者、題目、期刊、卷、頁碼、年份) (請附著作內容)

1、\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_ (  Full paper 全文，  Research note

短文)

2、\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_ (  Full paper 全文，  Research note

短文)

3、\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_ (  Full paper 全文，  Research note

短文)

After reviewing whether the applying student meets their graduation requirement with respect to the number of works that they published (i.e., a Ph.D. student must publish at least **one full paper in an international SCIE journal** and meet one of the following three criteria), I have come to the following conclusion:

茲審查上列博士班研究生所發表之研究成果，合於本系畢業著作發表相關規定(至少應包括國外學術期刊 **SCIE 全文一篇** 及下列三種方式中之一種)，經下列委員審查合格，特此證明

1. Publish one full paper in an international SCIE journal.  Criterion met

2. Publish two research notes in international SCIE or EI journals or two full papers in domestic EI

journals.

Criterion met

3. Publish one research note in an international SCIE journal and one full paper in a domestic EI journal.

Criterion met

1、學術期刊 SCIE 全文一篇

符合本項規定

2、國外發行學術期刊 SCIE 或 EI 短文二篇或國內發行學術期刊 EI 全文二篇

符合本項規定

3、國外發行學術期刊 SCIE 短文與國內學術期刊 EI 全文各一篇

符合本項規定

Reviewer: 1. (Chairperson)

審查委員：1、(召集人) \_\_\_\_\_

5、\_\_\_\_\_

2、\_\_\_\_\_

6、\_\_\_\_\_

3、\_\_\_\_\_

7、\_\_\_\_\_

4、\_\_\_\_\_

8、\_\_\_\_\_

Dissertation supervisor:

Date:

指導教授：\_\_\_\_\_

日期：\_\_\_\_\_

Chair:

Date:

系主任核定：\_\_\_\_\_

日期：\_\_\_\_\_

Note:

附註：

(1) The works of a Ph.D. student do not count toward the number of published works required for their graduation if such works were published before the student entered the Ph.D. program or if they were published during the Ph.D. program but irrelevant to the doctoral dissertation or do not include the dissertation supervisor as an author.

(1) 就讀博士班以前發表之著作，或在博士班內發表與博士論文不相關或指導教授無具名之著作均不列入計算著作篇數。

(2) For a published work of a Ph.D. student to be counted toward the number of published works required for their graduation, the student must be listed as the first author of the work; this rule does not apply if the student's dissertation supervisor or co-dissertation supervisor is listed as the first author.

(2) 博士生發表著作之排名應位在所有作者第一名(指導及共同指導教授除外)才能列入計算著作篇數。